
高齡客人參團免責書
本人                           , 護照號碼                     , 出生日期          年     月     日。 本人於             年     月      日，報名參加                                                              天旅遊團（團號            , 出團日期                    ）.
旅行社已向本人介紹了此旅遊團的相關情況並做出了風險提示，本人及家屬已清 楚知曉並瞭解以下情況：
1. 部分旅遊景點屬於高原地區，由於身體狀況的不同，或會出現不同程度的高原反應
2. 旅遊團全程需要坐車，相對疲勞
3. 中國保險公司不承保70歲以上老年人的旅遊意外保險
因此，70歲以上、患有心腦血管疾病的客人，或需長期服藥的客人，請自行諮詢醫生，本人及家屬基於對本人身體狀況的判斷，確認是否自行購買保險後自願參加此旅遊團。本人及家屬自願承諾，如本人在旅遊途中有任何意外，均與旅行社無關，本人及家屬自行承擔所有責任，旅行社無任何賠償責任。
本人及家屬鄭重聲明，以上承諾是本人及家屬在了解相關知識和法律條文後自願簽署的，是本人和家屬的真實意願的體現，以上承諾真實有效。

Travel Agency has disclosed to clients about the risk of joining tours. Client and families have known and understood these situations:
1. Some tourist attractions are located in the Plateau Area. Different levels of Altitude Reaction may be appeared based on personal physical conditions.
2. It will be relatively tired by taking bus for whole journey.
3. Insurance Company in China will not cover travel-accident insurance to above 70-year-old clients.
[bookmark: _GoBack]Therefore, above 70-year-old or client who has the Cardiovascular and Cerebrovascular Diseases, or client who needs to take long-term medicine, please consult doctors by self before joining the tour. Client and families decide to buy any insurance by self and join the tour voluntarily based on the client’s physical condition. Client and families promise to take responsibility if any accidents happen during the tour. Travel agency will not bear any liability. 
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